
                                                           

De problem som lyfts i den moderatledda majoritetens förslag om tilläggssatsning har 

varit kända sedan en längre tid tillbaka. Vi från Socialdemokraterna har vid upprepade 

tillfällen påpekat detta, senast i juni begärde vi en uppföljning. Detta ärende ligger nu 

bordlagt, och istället föreslås denna tilläggssatsning. Ännu en gång väcker vi ett initiativ 

utan att få ett ordentligt svar.  

 

Mer resurser till Drottning Silvias barn- och ungdomssjukhus är välkommet. Det 

skriver vi också i vårt yrkande till hälso- och sjukvårdsstyrelsen 21 juni 2017. 

Sahlgrenska universitetssjukhuset skriver själva i en av sina senaste avvikelserapporter 

om ett underskott på ca 85 mnkr för årets första sju månader. Samtidigt begärdes 

redan förra hösten om ett tillskott på 132 mnkr för att långsiktigt kunna förstärka 

barnsjukvården. Men att då endast tilldela 30 mnkr tror vi inte räcker långt.  

 

Dessa satsningar är inte tillräckliga. Vi såg redan från början att 

vårdöverenskommelsen var underfinansierad. Dessa 30 mnkr är för lite, och det 

kommer för sent. Ärendet är endast politiskt berett, och för att få en klarare bild av 

vad dessa medel faktiskt kan räcka till ville vi återremittera ärendet för 

tjänstemannaberedning. Men det vann inte gehör.  

 

Det senaste ekonomiska utfallet för hälso- och sjukvårdsstyrelsen visar på ett överskott 

på drygt 100 mnkr mer budgeterat resultat. Resurser finns, men inte där de gör mest 

nytta. Med långsiktiga och rimliga villkor för sjukhusen ges bästa förutsättningar för att 

bedriva en patientsäker och kvalitativ vård för invånare och patienter. Med det 

socialdemokratiska budgetförslaget föreslogs mer resurser och två-åriga 

vårdöverenskommelser för sjukhusen, vilket hade underlättat situationen. 


